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Romlund Jagtforening 

Stiftet 19. juni 1933.   Medlem af Danmarks Jægerforbund             

                

                                                                                                                                                                                                                                    
Referat fra bestyrelsesmøde 

Mandag d. 9. okt. kl. 19.30 

Sted: Anders Nielsens Vej 23, Tapdrup 

 

 

 Dagsorden: 

1. Siden sidst 

2. Riffelskydning 

3. Flugtskydning 

4. Økonomi 

5. Ansøgninger 

6. Generalforsamlingen 2017 

7. Evt. 

 

Deltagere: Jens Dalgaard, Poul Erik Lyngsø, Henning Markussen, Ole Saabye 

Nielsen og Gert Pedersen 

 

1. Siden sidst.  

         23. jan.: Rævejagt 14 deltagere, ingen ræv 

11. feb.: Tøndeskydning, 11 deltagere, 220 skud, tøndekonge Claus 

Smed 

18. marts: Opstart på flugtskydning. 178 mod 95 i 16. 

18. marts: Foreningen deltager i kreds 2 bestyrelsesmøde. 

2. april: Opstart på salon- og jagtriffel indskydning 133 mod 144 i 16. 

8. maj: De første medlemmer deltager i rågeregulering v/Viborg 

kommune 

16. maj: Bukkepral, 2 bukke, 14 deltagere 

19. maj: Bukkejagt på Bollervej 13 B, ikke skudt buk, solgt 14 lodder 

24. aug.: Pokalriffelskydning, 6 deltagere, vinder Gert P. 
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Udtrækning af vinder til efterårsjagten på råvildt på 

Bollervej 13 B, solgt 6 lodder? 

4. sep.: Pokal flugtskydning, 14 deltagere  

Vinder i C: Michael S. Bach 

Vinder i B: Aage Kleppe-Hansen 

Vinder i A: Ole Nielsen 

Medio september: 

Endelig tilsagn om tilskud til vand og toilet (ca. 97.500 kr.) 

Medio september: Tilsagn om tilskud til 3 vinduer og en fransk dør (ca. 

17.900 kr.)  

Foreningen har deltaget i Viborg fælles-jægers møder 

Foreningen har deltaget med fire skytter til Fællesjægernes 

venskabsskydning der blev afholdt på banen i Kistrup (håber man kan 

stille med større hold næste år) 

Ingen deltagere på udflugten til Jægernes hus 

Der arbejdes på, fra Viborg Fællesjægers side på at anlægge en 

salonriffelbane til løbende mål sammen med Viborg skytteforening. 

7./8. okt: Skyd og Nyd, 11 deltagere. 

 

2. Riffelskydning 

Fin tilslutning med et par enkelte datoer, hvor der ikke var så mange. 

Stort fald i deltager til salonriffelindskydning vedr. rågeregulering i 

Viborg kommune, hvilket er bekymrende. 

Instruktørerne i RJF har svært ved se sig selv som instruktør ved 

Fællesjægernes nye planlagte salonriffelbane, da man har nok at se til 

med det frivillige arbejde man ligger i RJF. 

Flere hjælpere søges, da det ofte er de samme, der står for 

skydningerne. 

            

3. Flugtskydning 

Fin tilslutning til skydningerne, dog også her ønskes flere hjælpere. 

Lørdagsskydningerne kan godt kortes en time ned, så det er fra kl. 10-

13. 

4. Økonomi 

Der står ca. 63.000 kr. på bog. Driftstilskud kommer til maj 2018 ca. 4-

5000 kr. 
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5. Ansøgninger 

Vand: Thomsen VVS laver en ansøgning til Energi Viborg. 

Energi Viborg har uændrede priser siden sidst. 

Der skal laves udtag til køkken, toilet og håndvask. 

Vinduer: Der er kommet tilsagn fra Viborg Idrætsråd om 17.000 kr. til 

vinduer, så Sjønne P. bliver sat i gang med at bestille det, der skal 

bruges. 

 

6. Generalforsamlingen 2018 

Generalforsamling d.15. januar 2018, Bollervej 13B 

Der er tre på valg: 

Jens Dalgaard, der er villig til genvalg. 

Poul Erik Lyngsø, der er villig til genvalg. 

Ole Saabye Nielsen, der IKKE er villig til genvalg. 

Per Dalgaard spørges, om han vil stå for forplejningen. 

 

7. Evt. 

Henning vil undersøge, hvad der skal til, så flere 

bestyrelsesmedlemmer og evt. hjælpere kan få et hygiejnekursus. 

Hjemmesiden vil muligvis være lidt nede i en periode vedr. nye 

opdateringer, da der er kommet en ny opdatering af platformen fra 

udbyderen af hjemmesiden, hvilket er meget tidskrævende, og der er 

mangel på tid fra webmasters side. Opdateringen gør, at det bliver 

lettere fremover at se hjemmesiden på mobiltelefon, øget sikkerhed, 

mm. 

Henning er kommet i et udvalg under Danmarks Jægerforbund, som ser 

på, hvordan jagtforeningerne håndterer medlemmernes data, så man 

overholder persondataloven. 

Gert P. spurgte til, om ikke bestyrelsen skulle rette henvendelse til Ole 

Mogensen vedr. markvejen fra Bollervej op til klubhuset, da denne er 

blevet meget ujævn efter Ole har haft gravet den op, da han lagde 

vandrør ned. Poul Erik vil rette henvendelse til Ole. 

 

Jens Dalgaard                                Henning Markussen 

 

 

Poul Erik Lyngsø                          Ole Saabye Nielsen 

 

 

Gert Pedersen        

 

     Referent 

 

      Gert Pedersen 


